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PROTOKÓŁ NR XIII/2019 

z obrad XIII Sesji nadzwyczajnej  Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
która odbyła się w dniu 8 sierpnia 2019r. w godz. 15.30 – 16.20. 

w sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
 

 
 
Podjęto uchwały: 
 
XIII.78.2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 
XIII.79.2019 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2019 rok, 
 
XIII.80.2019 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników, 
 
XIII.81.2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-Zdrój 
oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku, 

 
Ad. 1. 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia XIII Sesji nadzwyczajnej  Rady Miasta dokonał Piotr Szereda- 
Przewodniczący Rady Miasta, który powitał zebranych. Na podstawie listy 
obecności, stwierdził prawomocność obrad.  
 
W sesji udziału nie wzięli radni: Łukasz Kasza, Andrzej Matusiak, Mirosław Kolb  -  
usprawiedliwieni. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.2. 
Wybór Komisji uchwał i wniosków 
 
Tadeusz Markiewicz- radny Rady Miasta 
W imieniu Klubu radnych Wspólnota Samorządowa zgłaszam do pracy radnego 
Grzegorza Mosonia- wyraził zgodę 
 
Tadeusz Sławik - radny Rady Miasta 
W imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zgłaszam do pracy radnego 
Szymona Klimczaka  - wyraził zgodę. 
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Józef Kubera – radny Rady Miasta 
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy radną 
Bernadetę Magierę - wyraziła zgodę. 
 
Głosowanie radnych: za – 20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad.3. 
Podjęcie uchwał w sprawach: 

 
 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, 
 zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach 

na ławników, 
 ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku, 

 zatwierdzenia statutu Młodzieżowej Rady Miasta. 
 

 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków – Szymon Klimczak przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 
 
Stefan Woźniak 
Mam pytanie odnośnie budynku na ulicy Gagarina, czy Rada Sołecka będzie nadal 
miała tam pomieszczenie, czy świetlica osiedlowa będzie nadal tam 
zlokalizowana. Pytam, gdyż na ulicy Gagarina jest bardzo dużo dzieci i ta 
świetlica powinna nadal tam być. 
 
Anna Hetman 
Projekt jest w minimalnym stopniu zmieniony, pomieszczenie dla Rady powinno 
pozostać, świetlica również. Zmiany w głównej mierze spowodowane są zmianą 
ustawy. Jesteśmy zobligowani do tego, abyśmy mieli pomieszczenia tymczasowe, 
one będą, mieszkania dla osób niepełnosprawnych plus te funkcje społeczne, 
które OPS realizuje i będzie realizował w związku z nową ustawą, tam będą 
zapewnione. 
 
Tadeusz Sławik 
Przygotowanie koncepcji budowy dróg na terenie po byłym Jas-Mos, przesuwa się 
to na rok 2020, jest to niepokojące, być może tego czasu wystarczy, zakładam, 
że w roku 2020 pewne procesy mogą się zacząć abyśmy byli przygotowani. Czy 
jest szansa, że to będzie pierwsza część roku  2020, czy druga połowa 2020? 
Jakie są założenia?  



3 
 

Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta 
Płatności przesunięte są na 2020 rok. 
 
Maria Pilarska – Naczelnik Wydziału Infrastruktury i Inwestycji 
Przetarg jest rozstrzygnięty, umowa będzie podpisana po dzisiejszej Sesji.  
Termin wykonania koncepcji do koncepcji to 4 miesiące, a termin wykonania 
całego opracowania to 12 miesięcy od momentu zawarcia umowy. 
 
Roman Foksowicz 
Mieliśmy trzy przetargi na wykonanie koncepcji, wcześniej były uzgodnienia                   
z Jastrzębską Spółką Kolejową, które trwały półtora roku, oczekiwaliśmy czego 
życzy sobie inwestor, co zamierza tam robić, do tego dostosowujemy koncepcję 
rozbudowy dróg.  
 
Piotr Szereda 
 - Czy są dalsze pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem 
uchwały  w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr XIII. 78.2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój,  została podjęta głosami: za-20, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków – Szymon Klimczak przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na 2019 rok 
 
Piotr Szereda 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr XIII. 79.2019 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2019 rok, została podjęta głosami: za-20, przeciw – 
0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków – Szymon Klimczak przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji 
informacji o kandydatach na ławników 
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Piotr Szereda 
 - Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr XIII. 80.2019 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 
Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników została 
podjęta głosami: za-20, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków – Szymon Klimczak przedstawił 
projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 
prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz określenia granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku 
 
Tadeusz Sławik 
Czy w wykazie są szkoły podstawowe specjalne? 
 
Andrzej Pawłowski – Naczelnik Wydziału Edukacji 
Uchwała w sprawie sieci szkół specjalnych była podejmowana razem ze szkołami 
średnimi, ta uchwała dotyczy wszystkich szkół podstawowych publicznych. Była 
opiniowana przez Kuratora oświaty i uzyskała pozytywną opinię.  
 
Piotr Szereda 
 - Czy są dalsze pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem 
uchwały w proponowanym brzmieniu?  
 
Uchwała nr XIII.81.2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 
szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Jastrzębie-Zdrój oraz 
określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 
września 2019 roku, została podjęta głosami: za-20, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków – Szymon Klimczak przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia statutu Młodzieżowej Rady Miasta. 
 
Anna Hetman 
W pierwotnym projekcie uchwały był błąd literowy, pierwotny zapis brzmiał                        
„w sprawie zmian statutu”, aktualny prawidłowy zapis brzmi „w sprawie 
zatwierdzenia statutu”. 
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Tadeusz Markiewicz 
Dziwię się zapisowi „działanie na rzecz obrony i godności ludzi”, w Rozdz. 3 
„organy Rady”; następnie kompetencja Przewodniczącego przy równym 
rozkładzie głosów w Radzie. Nigdzie w organach kolektywnych nie ma takiej 
prerogatywy Przewodniczącego. Sesje Rady określone są „nie rzadziej niż raz na 
miesiąc”, uważam, że wystarczyłby zapis „według potrzeb” lub „nie rzadziej niż 
raz na kwartał”. Zapis dotyczący zmiany porządku obrad „bezwzględną 
większością głosów” lub wpisania do protokołu na wniosek stanowiska radnego.  
Uchwały podpisuje Przewodniczący Rady, winien być dopisek „lub zastępujący 
Wiceprzewodniczący”, lub razie nieobecności Przewodniczącego jego funkcję 
wykonuje Zastępca – to ten zapis jest zbędny.  
 
Bernadeta Magiera 
Nie zgodzę się z moim przedmówcą, że nie powinno być tego punktu, „działanie 
na rzecz obrony i godności ucznia”. My pracujemy z dziećmi i młodzieżą, wiemy, 
jak bardzo ważne jest, gdy szanowane są prawa i godność ucznia. Dlatego 
dobrze, że w statucie Młodzieżowa Rada to wpisała.  
 
Tadeusz Sławik 
Podzielam kilka wątpliwości np. jeśli chodzi o comiesięczne posiedzenia Sesji, 
sprawa głosowania, czy głos Przewodniczącego może przeważyć.  
 
Urszula Sobik 
Kto układał ten statut, młodzież czy dorośli? 
 
Anna Hetman 
Młodzież przy wsparciu dorosłych. 
 
Urszula Sobik 
Jakim prawem my to możemy zmieniać? 
 
Piotr Szereda 
Takim prawem że my to uchwalamy, jak by sobie bez nas dali radę, to by tego 
tutaj nie było. Jeśli mamy wątpliwości prawne, to jako ta Rada Starsza możemy 
wnieść pewne uwagi. Możemy dyskutować nad każdym projektem uchwały, który 
wpłynął pod obrady.  
 
Alina Chojecka 
Zastanawiam się, jeżeli przedstawiciele Młodzieżowej Rady Miasta zaproponowali, 
że chcą się spotykać raz w miesiącu, to jak my mamy im teraz wskazać, że mają 
spotykać się rzadziej. Jest to nie w porządku wobec młodych.  
 
Piotr Szereda 
Kieruje pytanie do prawnika, czy Rada może ingerować i zmieniać zapisy 
proponowanego projektu statutu?, czy rola Przewodniczącego Rady może być 
decydująca w momencie równego wyniku głosowania? 
 
Łukasz Kałusowski – radca prawny 
Na pierwsze pytanie odpowiedź jest pozytywna, skoro jest przedłożony projekt 
uchwały, do której załącznikiem jest statut, więc Rada Miasta może wnosić uwagi 
i zastrzeżenia oraz nowe propozycje zapisów.  
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Jeśli chodzi o drugie pytanie, mamy do czynienia z Młodzieżową Radą Miasta, 
ustawa mówi tylko iż jedynie Rada Miasta nadaje jej statut określający tryb 
wyboru jej członków i zasady działania. Jeśli chodzi o kwestię sporną czyli 
decydowania przy równym rozkładzie głosów w Radzie, nie zgodzę się z radnym 
Markiewiczem, że jest to odosobniony przypadek, bo chociażby przykład spółek 
jest taki, że często przy uchwałach, przy tej samej ilości głosów decyduje głos 
Przewodniczącego, jest to zapis ustawowy, jest to dość częsty przypadek, nie 
uważam, że jest to sprzeczne z prawem, zwłaszcza że ustawa daje luz decyzyjny 
co do określenia trybu wyboru jej członków i zasad działania. Wydaje mi się, iż 
chodziło o to, żeby nie było sytuacji, w której będzie pat decyzyjny, uznano, iż 
takie rozwiązanie będzie właściwe. Uważam, że nie jest to niezgodne z prawem, 
jest to praktyka stosowana w innych organach kolegialnych, jedyna rzecz, którą 
zaproponowałem to aby był zapis „zatwierdzić statut”, a nie „dokonywać zmiany” 
statutu. 
 
Szymon Klimczak 
Zwracam uwagę , czy nie byłaby bardziej zasadna formuła autopoprawki, 
pierwszy raz widzę, aby tak wyglądał projekt uchwały, pokreślony, z parafką, nie 
wiem czyją. Ponadto chciałem wskazać merytoryczny aspekt tj. rozdział 8 Zasady 
wyboru radnych rady. Mówimy o zasadach wyboru, a chwilę później mamy cały 
czas sformułowanie „nabór”. Nabór to nie wybory. Zarządzenie o wyborach 
publikowane jest na stronie internetowej miasta Jastrzębie-Zdrój lub w sposób 
zwyczajowo przyjęty. „Zwyczajowo przyjęty” to oznacza, że wszystko jest 
możliwe, możliwe jest także gołębiem pocztowym, może przesadzam, ale takie 
mam wątpliwości. Ust. 5 „kandydaci, którzy są mieszkańcami miasta Jastrzębie-
Zdrój, a nie uczęszczają do szkoły na terenie miasta, zgłaszają swoje 
kandydatury. Ustęp wcześniejszy mówi, że może być tylko obejmujące szkoły, w 
której kandydat jest w okręgu wyborczym. Po otrzymaniu wszystkich zgłoszeń 
Prezydent Miasta powołuje Komisję, która wybiera kandydatów do Młodzieżowej 
Rady Miasta. I tu proszę państwa zderzam się z dużą ścianą, bowiem byłem 
dwukrotnie radnym Młodzieżowej Rady Miasta,  pamiętam czasy kiedy to 
społeczność szkolna decydowała o tym, kto jest radnym. Jeśli ma być 
Młodzieżowa Rada Miasta, to ma sens wtedy, gdy będzie wybrana z ramienia 
społecznego, będzie to głos młodzieży, a nie, z całym szacunkiem, widzimisię 
Prezydenta, kto ma być w tej Radzie. To jest Rada o pewnym pluralizmie, 
różnych poglądach. Nie widzę również bezpośredniości wyborów, a wyraźne 
wskazywanie. W oparciu o jaki klucz radni będą wybierani? Stawiam wniosek 
formalny o wycofanie projektu uchwały, zdjęcie z porządku obrad i dopracowanie 
być może w Komisjach, w oparciu o głos doradczy młodzieży. 
 
Iwona Rosińska 
Statut obowiązuje już kilka lat, na dzisiejszej Komisji Edukacji zostały 
wprowadzone dwie zmiany czyli chodzi o to, że uczniów szkół gimnazjalnych już 
nie ma i wprowadzono zapis dotyczący uczniów szkół podstawowych i licealnych, 
kolejna zmiana jest taka, że uczeń, który jest mieszkańcem naszego miasta,                   
a chodzi do szkoły do innej gminy, również może być w składzie  Młodzieżowej 
Rady Miasta. Dlatego nie rozumiem dzisiejszych niepotrzebnych rozmów, ten 
statut funkcjonuje wiele lat, te dwie zmiany zostały teraz naniesione, tak panie 
Naczelniku? 
 
Piotr Szereda 
Nasz statut też jest od wielu lat i też go będziemy wkrótce zmieniać.  
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Andrzej Pawłowski – Naczelnik Wydziału Edukacji 
Obecny statut funkcjonuje już dobrych kilka lat, Rada Miasta może wnosić 
poprawki, natomiast zmiany wskazywane przez radnego Markiewicza czy radnego 
Klimczaka, one były, nie ulegają zmianie w obecnym statucie. Chciałem 
odpowiedzieć radnemu Klimczakowi, że pracowałem przy tym statucie                       
z młodzieżowymi radnymi obecnej kadencji. Zaproponowany w tym statucie 
sposób wyboru młodzieżowych radnych został zaczerpnięty bardzo mocno z 
wyborów do Sejmiku Województwa Młodzieżowych Radnych Miasta. Tam również 
ten nabór odbywa się dwuetapowo, gdzie gminy wskazują kandydatów, a 
Komisja w Urzędzie Wojewódzkim dokonuje wyboru radnych. Taką formułę 
chcieliśmy przyjąć w mieście, uznaliśmy wspólnie z młodzieżowymi radnymi, 
którzy na każdym etapie uczestniczyli w tych pracach. Ten statut to efekt kilku 
miesięcy współpracy z młodzieżowymi radnymi oraz  z osobami które stale 
współpracują z Młodzieżową Radą Miasta. Kadencja obecnie trwa trzy lata, a nie 
dwa jak dotąd, jest to związane z reformą systemu edukacji. Dokonywanie 
dwuetapowego naboru do Młodzieżowej Rady Miasta nie jest niczym 
nadzwyczajnym, gdyż konsultowaliśmy się z innymi gminami i takich statutów z 
tego typu wyborami czy też naborem, funkcjonuje co najmniej kilka.  
 
Piotr Szereda 
Mamy dwa rozdziały ósme, chodzi o niedopracowanie literowe. 
 
Bernadeta Magiera 
Nie ma kwestii spornych prawnych, jak będzie się czuła ta młodzież, która 
pracowała nad tym statutem, pan Naczelnik wyjaśnił, jakie zmiany zostaną 
przegłosowane, powinniśmy przegłosować ten statut. Nie związujmy rąk 
młodzieży, pozwólmy im działać.  
 
Piotr Szereda  
Szkoda że nie możemy dziś podyskutować z młodzieżą, że ich tu nie ma, być 
może powinni obronić się sami. Podtrzymuję wniosek formalny o wycofanie z 
porządku obrad tego projektu uchwały.  
 
Anna Hetman 
Rozumiem państwa wątpliwości co do zapisów, zasmuciłam się dyskusją pod 
kątem negatywnego nastawienia do statutu, gdyż formalnych kwestii spornych 
prawnych nie ma. To, że Młodzieżowa Rada Miasta prosiła od półtora roku o 
zmianę statutu, i to oni przez ostatnie lata i miesiące bardzo się angażowali to 
warto docenić to ich zaangażowanie. Możemy się z pewnymi zapisami nie 
zgadzać, lecz to nie są wymyślone przez nas zapisy, a propozycje częściowo 
młodzieżowych radnych. Mam propozycję, ponieważ będziemy musieli zwołać 
Sesję nadzwyczajną pod koniec sierpnia tj. w dniach  26 lub 27 sierpnia br. 
Chodzi głównie o kwestie dowozu uczniów do SP-17, ze względu na przedłużające 
się postępowanie przetargowe. Aby dzieci były dowożone do szkoły na ul. 
Kaszubskiej od 1 września b.r., musimy te środki wyłożyć. Ponieważ to są środki 
w ramach inwestycji wykonywanej w SP-17, musimy to przygotować na Sesję 
Rady Miasta. Proponuję wycofać tę uchwałę, przedyskutujemy to z MRM, dobrze, 
jeśli będą uczestniczyć w Sesji, wyjaśnią swoje wątpliwości lub ich oczekiwania 
wobec nas dorosłych. Ci młodzi mają swoje oczekiwania wobec nas dorosłych, o 
czym my nie mówimy z panem Naczelnikiem, ale ci młodzi mają własny punkt 
widzenia i oczekiwania wobec nas. Prosiłabym państwa o uczestniczenie w Sesji 
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nadzwyczajnej, na której być może przedłożymy tę uchwałę, a przede wszystkim 
w temacie związanym z dowozem dzieci do szkoły.  
 
 
Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad – wycofanie projektu uchwały                          
w sprawie zatwierdzenia statutu Młodzieżowej Rady Miasta. 
 
Piotr Szereda 
Kto z państwa jest za przyjęciem wniosku w proponowanym brzmieniu?  
 
Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad – wycofanie projektu uchwał  
w sprawie zatwierdzenia statutu Młodzieżowej Rady Miasta został 
podjęty głosami: za-19, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
 
Piotr Szereda 
 - Stwierdzam, że Rada przyjęła wniosek większością głosów.    
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Szymon Klimczak 
Nikt nie jest przeciwny statutowi, nie umniejsza ich pracy. Kieruję prośbę do 
Przewodniczącego Rady aby na tą Sesję, na której będzie to w porządku obrad 
zaprosić całe Prezydium i całą Radę Młodzieżową, aby wysłuchać ich stanowiska. 
Być może Młodzieżowa Rada Miasta jako ciało doradcze, zechce podjąć uchwałę 
dającą pozytywną opinię temu projektowi statutu, czy rzeczywiście że tak jest że 
większość MRM chce tego statutu. Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby taka 
uchwała z opinią popierającą te zmiany statutu się pojawiła.  
 
Ryszard Piechoczek 
Kiedy po przerwie zostanie wznowione koszenie traw? 
 
Tadeusz Sławik 
Skupiłbym się na trybie wyboru radnych do Młodzieżowej Rady Miasta, to 
wymaga fundamentalnej dyskusji, da nam to czas na dopracowanie tego statutu. 
Mam nadal wątpliwość co do tego, czy Przewodniczący może rozstrzygać.  
 
Piotr Szereda 
Z informacji transportowców dowiedziałem się dziś przypadkowo, że SIWZ czyli 
oferta była przygotowana zbyt nisko. Jeżeli liczymy na dojazd 4 km tam i z 
powrotem, nie wliczamy że autokar każdej firmy musi dojechać 2-3 km, czyli 100 
procent większych kosztów, jeszcze długie postojowe też się liczy, a autobus ma 
zarabiać jadąc, a nie stojąc. Dlatego sporo firm nie przystąpiło do przetargu bo 
uznało, że przygotowana cena jest zbyt niska, winna być trzy lub czterokrotnie 
większa. Jeden dzień autobusu, który stoi, a nie jeździ, kosztuje 800zł. 
Transportowcy mnie poinformowali, że to, co było przedstawione do przetargu 
jest niemożliwe do zrealizowania, chyba że będzie jeździł PKM.  
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Ad. 5. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Piotr Szereda 
Dziękuję, zamykam obrady XIII Sesji Nadzwyczajnej Rady Miasta.  
 
 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk 
 
 
 
 


